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Klasse Navn Møtt E-post 

1A  Åse Emily 
Sivertsen  

X asesivertsen@hotmail.com  

1B  Trine Pleym 
Sandvik  

X trineps@gmail.com  

1C  Tine Nørregaard  X tinenorregaard@gmail.com  

2A  Sigrun Larsen 
Reisæter  

X sigrunlr@gmail.com  

2B  Carel Skogstad  X Carel_skogstad@hotmail.com  

2C  Silje Vie Solhjell  X solhjell@gmail.com  

3A  Carolin 
Blumenberg  

X carolinblumenberg@gmx.de  

3B  Hege Molvik 
Pedersen  

X hegemp@gmail.com  

3C   

4A  Morten 
Rosenkvist  

X morten.rosenkvist@gmail.com  

4B  Tine Uberg 
Nærland  

X tine.uberg@gmail.com  

4C  Robert Steven 
Goldstone  

Forfall b_goldstone@hotmail.com  

5A  Jon Stefansen  X jonstefansen@gmail.com  

5B  Line Inger 
Erichsen Fjeldstad  

X line.fjeldstad@gmail.com  

5C  Ole Greve  X olegreve@hotmail.com  

6A  Jannie Solset  Forfall jannie.solset@gmail.com  

6B  Siri Anne 
Pedersen  

X tilsirianne@yahoo.com  

6C  Anne Løyning  Forfall superduperanne@gmail.com  

7A  Catharina Nes  Forfall catharinanes@hotmail.com  

7B  Hanne Fredriksen  X Hanne.fredriksen@osloskolen.n
o  

7C  Morten Blauw  X mortenblaauw@hotmail.com  

 

Erling Espolin Johnsen møtte for tidligere 6D 

 

1. Prosessen med å ansette ny rektor 

Siri Anne har sett den offisielle søkerlista. Seks personer har søkt jobben. 

2. Skolegruppemøte 

Siri Anne har deltatt på skolegruppemøte 24. november, dvs et møte for Oslo kommunale 

foreldreutvalg (OKF). OKF har jobbet lenge for at FAU i Oslo skal ha et felles system for å holde 

møter, legge inn referat, dele saksdokumenter og ha system for arbeidsgrupper. Alle ledere og 

nestledere skal få en Teams-lisens som følger vervet, noe som vil sikre kontinuitet og bevaring av 



historikk. På nyåret vil vi få en brukermanual og opplæring i bruken av systemet. De som har lisensen 

vil kunne dele tilgangen med andre medlemmer i FAU. 

3. Nettvettkurs for 5. og 6. trinn.  

Kun 20 personer valgte å delta på foreldredelen i etterkant av opplegget som var på skolen for 

barna. Opplegget fikk god tilbakemelding, men det er noe vi må spørre oss om vi vil bruke penger på 

når det er såpass lavt oppmøte. Skolen og FAU har tradisjonelt spleiset på kursavgiften. Vi tar dette 

opp igjen i planleggingen for neste skoleår.  

Siri Anne følger opp med Catharina i 7A om de andre nettvettressursene for undervisning og foreldre 

som hun foreslo i forrige møte og avtaler hvem som følger opp videre med skolen. 

4. Arbeidsgrupper: 

Vi vil ha kort statusrapport fra arbeidsgruppene som fast punkt på agendaen i FAU-møtene 

framover. 

Skolegårdsgruppa (Silje, Morten, Siri Anne og Jon) 

• Siri Anne har snakka med Gamlebyen skole og Lakkegata skole om utvidelse av skolegården, der 

har de fått til dette. Det ble sendt et brev fra FAU til driftsstyret om dette temaet. De har ikke 

hatt mulighet til å se på saken ennå, men det er mottatt. Gamlebyen startet sin prosess med en 

henvendelse til driftsstyret og anbefalte denne fremgangsmåten. Vi bør se på om det vil gi noen 

juridiske bindinger for skolen på hvordan de bruker arealet hvis fotballbanen blir en del av 

skolegården. Vi må også passe på at Forwards interesser bli ivaretatt i en slik prosess.   

• Skolegårdsgruppa møtes på nyåret og undersøker hva som er planene for banen når Trolls flytter 

fra fotballbanen. Da innkaller Siri Anne også to lærere fra skolen som har vist interesse. 

• Vi kjøpte balanseapparat, baller og skolegårdspill nedsmelta i asfalten i fjor, for penger fra 

Sparebankstiftelsen. Det er flere muligheter å søke om penger. Skolegårdsgruppa bør se på hvor 

vi kan søke mer penger. 

Åpen skole (Sigrun)   

Vi vil se nærmere på hvordan få brukt skolen mer på ettermiddager og i helger. Hvordan kan vi skape 

et bedre sosialt miljø utenom skoletid. 

Sigrun har sjekket hva som er reglene, det finnes en forskrift som regulerer dette i Oslo kommune:  

Oslo kommunes nettside gir informasjon om regler og rutiner og lenke til forskriften 

Skolelokaler til lån - Lokaler og uteområder til lån og leie - Oslo kommune 

Kort oppsummert:  

• De som driver aktiviteter rettet mot barn og unge kan låne skolens lokaler gratis. 

• Søknad sendes skolen inne 1. juni og 1. november.  

• Alle i FAU bør sende ut info til foreldrene i klassen om at de kan kontakte organisasjoner som 

kunne være interessert i å sette i gang aktiviteter. 

• Klassene bør også minnes på at de kan benytte skolen på kveldstid til sosiale aktiviteter 

Skoledrivhus (Siri Anne, Morten B) 

Vi har fått midler fra bydelen til å kjøpe drivhus, men mangler et sted å sette det. Morten sjekker 

med bondegården om et mulig samarbeid. Siri Anne har vært i dialog med Kampen vel om vanning i 

https://www.oslo.kommune.no/natur-kultur-og-fritid/lokaler-og-uteomrader-til-lan-og-leie/skolelokaler-til-lan/


ferien, og har snakket med skolen om at det er interesse for å jobbe videre med skolehage. Siri Anne 

sender en søknad om utsettelse til bydelen, slik at vi kan jobbe videre med å finne en god løsning.   

Hjertesone-prosjektet (Siri Anne, Hege og Erik)  

Vi er på venteliste, Siri Anne sender en oppdatering om at vi er interessert. Kampen blir ikke sett på 

som et problemområde fordi det ikke er blitt sendt inn så mange bekymringsmeldinger om trafikale 

problemer rundt Kampen skole, så det er viktig å minne om at vi fortsatt vil jobbe med dette. 

5. Hockeytilbud på Kampen 

Hockey og skøyter: Vi har Norges fineste ishall i nabolaget, men lite muligheter for barna til å gå på 

skøyter og lære hockey. Morten Blauw, som er ishockey-entusiast og Forward-trener informerte om 

to initiativ for å starte lavterskel ishockeytilbud på Kampen, enten gjennom Forward eller gjennom 

organisasjonen Hockeyhoder. Vi får mer informasjon senere, de som er interessert i å bli involvert 

kan kontakte Morten. 

6. Informasjon om FAU-arbeid 

Siri Anne har lesetips til de som vil lære mer om hva som ligger i FAU-vervet. 

https://www.oslokfu.no/fau-en-kort-intro.535832.no.html 

https://foreldreutvalgene.no/fug/ 

Siri Anne og Sigrun tar en titt på folderen om FAU-arbeid som ble laget for en del år siden og sender 

den ut så snart den er oppdatert.   

FAU planlegger å være til stede på det første foreldremøtet hvert år for å informere foreldrene om 

hva FAU innebærer. Siri Anne avtaler dette med skoleledelsen.  Vi ta opp dette utpå våren for å sette 

opp en fordeling av hvem som går på hvilke trinn sine møter.  

7. Overgang fra barneskole til ungdomsskole 

Siri Anne tar kontakt med Torbjørn Labråten (avdelingsleder mellomtrinnet) for å minne om at 

skolen må sette i gang prosessen med informasjon om overgang til ungdomsskole og skolegrenser 

tidligere enn i fjor, slik at elever og foreldre er forberedt i tide på at Kampen-elevene vil bli fordelt på 

ulike skoler. 

8. Referent neste møte 

Tine Nørregard ble valgt til referent for januarmøtet. 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.oslokfu.no%2Ffau-en-kort-intro.535832.no.html&data=04%7C01%7Csigrun.reisaeter%40engineerium.no%7C204152b9dac44f22196608d9bb5e4e9b%7C4532deeec4ed44d788c679ffa513472c%7C0%7C0%7C637746836019259368%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=2jgE%2BL63jBEmeyvrp%2BFbQkpFNwXKdF1DH9c8VT7E7y8%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fforeldreutvalgene.no%2Ffug%2F&data=04%7C01%7Csigrun.reisaeter%40engineerium.no%7C204152b9dac44f22196608d9bb5e4e9b%7C4532deeec4ed44d788c679ffa513472c%7C0%7C0%7C637746836019259368%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=euI0XfEo0qfUnhp0z7KATK3EQY9Cfta%2BgeYhfNNxg98%3D&reserved=0

